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PEMBERITAHUAN PERTANYAAN JAWAB LISAN DEWAN RAKYAT 

MESYUARAT KE DUA, PENGGAL KE EMPAT, 

PARLIMEN EMPATBELAS 

_________________________________________________________ 

 

PERTANYAAN : JAWAB LISAN  

 

DARIPADA : YB TUAN STEVEN CHOONG SHIAU YOON 

(TEBRAU)  

 

TARIKH  : 2 DISEMBER 2021 (KHAMIS) 

 

 

SOALAN 

 

TUAN STEVEN CHOONG SHIAU YOON [TEBRAU] minta MENTERI 

DALAM NEGERI menyatakan sama ada Kerajaan Persekutuan bersedia 

untuk memberi Visa-free atau Visa On Arrival kepada warga daripada The 

People's Republic of China memandangkan negara lain yang lebih maju pun 

telah buat demikian oleh sebab pelancong-pelancong China ada buying 

power yang akan buat industri pelancongan kita berkembang pesat. 

 

 

 

 



SOALAN NO : 32 

2 

 

JAWAPAN  

 

Tuan Yang Di Pertua, 

 

Untuk makluman Ahli Yang Berhormat, Kementerian Dalam Negeri melalui 

Jabatan Imigresen Malaysia telah menawarkan kemudahan Visa on Arrival 

(VOA) kepada warganegara asing dari Republik Rakyat China (RRC) dan 

India yang merupakan kemudahan mendapatkan visa semasa ketibaan di 

pintu masuk Malaysia. Kemudahan VOA ini telah pun dilaksanakan mulai 1 

Januari 2014 kepada pelancong-pelancong RRC dan India yang masuk 

melalui negara ketiga iaitu Singapura, Thailand, Indonesia dan Brunei.  

 

Kerajaan turut memperkenalkan kemudahan eVISA kepada pelancong 

warganegara RRC yang ingin memasuki Malaysia dalam tempoh tidak 

melebihi 30 hari, untuk membuat permohonan secara dalam talian (online) 

dan mencetak sendiri visa Malaysia setelah kelulusan diberikan dalam 

tempoh 48 jam daripada masa permohonan lengkap dikemukakan. 

Semakan dan kelulusan bagi permohonan eVISA melalui dua peringkat 

saringan iaitu semakan ke atas Senarai Syak Jabatan Imigresen Malaysia 

serta semakan yang dilakukan oleh atase imigresen ke atas dokumen 

sokongan yang dimuatnaik secara atas talian. 

 

Pada masa ini, kemasukan semua pelancong asing termasuk dari RRC ke 

Malaysia masih tidak dibenarkan. Pembukaan sempadan negara adalah 

tertakluk kepada keputusan Kerajaan setelah mengambil kira nasihat 

Kementerian Kesihatan Malaysia dan situasi pandemik COVID-19. 


